
 

 

 

Høringsuttalelse til budsjett 2019. 

Fagforbundet støtter og ser nødvendigheten i budsjettet som administrasjonen 

har lagt frem med videreføring av eiendomsskatt i 2019. 

Hole kommune er nå ute av Robek, noe som Fagforbundet selvfølgelig er 

fornøyd med. Men dette har kostet de ansatte i Hole kommune en god del. De 

ansatte leverer gode tjenester og yrkesstoltheten er stor. Hole kommune gjør 

det bra på kommune barometer og nasjonale prøver på skolene viser til riktig 

og god jobbing. 

Med de investeringene Hole kommune må igjennom på kort sikt  kan ikke 

Fagforbundet forstå at det kan være forsvarlig å fjerne eiendomsskatten i 2019. 

Hole kommune skal fortsatt driftes 24 timer i døgnet, med alle de tjenester vi 

tilbyr. Lov og avtaleverk  skal holdes og Hole kommune skal driftes forsvarlig. 

Som politikere og innbyggere i kommunen kommer dere til å trenge tjenester 

fra ansatte i Hole kommune som føler seg ivaretatt av arbeidsgiver (for det er 

det dere er), respektert og kan bruke all energi på å gi gode og riktige tjenester. 

Det å bekymre seg for ny periode inn i Robek, vil innebære tøffe omstillinger 

som er uheldig for de ansatte. Som Hovedtillitsvalgt vet jeg hva det gjør med 

ansatte som blir overtallige, mister sin faste inntekt og pensjonsrettigheter. 

Kompetanse er viktig og hvis budsjett og innsparinger er det Hole kommune 

blir gjenkjent for er Fagforbundet redd det vil blir vanskelig å beholde og 

rekruttere dyktige ansatte.  
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